



Studentrådet HF

REFERAT

Studentrådet HF sitt møte tirsdag 16.10.18

kl 16.15 i rom D9

Møteleder: Per Kristian Røkkum Berget

Referent: Karoline Jermstad

Studentrådet HF's medlemmer:

Fakultetsansvarlig	Karoline Nygård Jermstad
Internt ansvarlig	Per Kristian Røkkum Berget
Kommunikasjonsansvarlig	Sondre Rekdal
Læringsmiljø ansvarlig	Annbjørg Pasteur Stø
Språk og litteratur (ISL)	Anja Liberg Forsbakk
Språk og litteratur (ISL)	Sandra Haltbakk
Språk og litteratur (ISL)	Håkon Gravem Isaksen
Historiske studier DRV	Tor-Einar Siebke
Historiske studier DRV	Maria Helene Hanssen Beck
Historiske studier ARK	Johanne Berger
Religionsvitenskap (IFR)	Eivind Rindal
Filosofi (IFR)	Mona Simers Mehus
Kunst- og medievitenskap (IKM)	Sindre Sierk Rian
Kunst- og medievitenskap (IKM)	Marvel Leonhardsen
KULT	Maria Langenes Martinsen
KULT	Martine Kvarstein
Europastudier	Tobias Røed
Europastudier	Gina Bjelland
HTV HF	Gustav Hopen

Ikke møtt:

Historiske studier ARK	Tone-Merete Øverby
Musikk	David Brüggemann

Observatører:

Studenttinget	Sindre Kristian Alvsvåg
---------------	-------------------------

Konstituering av møtet

Innkallingen ble godkjent.
Møteleder og referent valgt.

O-sak 10/18 Velferdstinget

Grunnet frafall, orienterte Annbjørg og Karoline om SHoT-undersøkelsen i stedet, med en gruppediskusjon. Innspillene blir tatt med videre.

Ref-sak 18/18 **Godkjenning av referat fra Studentrådet HF's møte 02.10.18**
Referat godkjent.

Ref-sak 19/18 **Saker fra Studentrådsrepresentantene. Orientering fra FTVen**
FTV Karoline Informerer om ny masteravtale for HF, informerer fra fakultetsstyremøte
FTV Annbjørg Jobbet med Karoline om SHoT-undersøkelsen, hatt presentasjon om dette på instituttlederemøte
FTV Sondre Ordnet med bilder, vært i valgkomitemøte, jobber med flyers og promofilm
FTV Per Kristian Vært i fakultetsstyremøte, valgkomitemøte, og er ferdig med medarbeidersamtaler
IFR Forbereder allmøte, vært på programrådsmøte for religionsvitenskap
IHS DRV Forbereder allmøte
IHS ARK Holder på med en ansettelse, skal i programrådsmøte
KULT Forbereder allmøte, skal i programrådsmøte
IKM Forbereder allmøte, sitter i pedagogisk komite, jobber med synlighet, skal på programrådsmøte og ledermøte
HTV Forbereder allmøte, vært i ledermøte med instituttet
ISL Hatt møte med PTVene, forbereder allmøte, skal ha møte med instituttleder
EURO Vært i programrådsmøte, forbereder allmøte, skal ha spørreundersøkelse om trivsel på studiet
Musikk Setter seg inn i vervet
STi v/ Sindre Jobber med valgukene, alt ligger inne på studentvalg.no. Skal være varavalg til Studenttinget. Har gått gjennom SHoT med Studenttinget og på dekanmøte

HF-sak 40/18 **ITVenes møtevirksomhet**
Workshop om samarbeid med instituttene. Innspillene blir tatt med videre.

HF-sak 41/18 **Høring om forslag til endring i UH-loven**
Karoline orienterte om høringen. Innspillene blir tatt med, og høringssvar følger referatet.

HF-sak 42/18 **Eventuelt**
Gustav Spør om vi kunne tatt et gruppebilde. Blir neste gang.
Tor-Einar Spør om det kunne vært egen dunk for plastavfall i miljøstasjonene. Dette undersøkes videre.
Annbjørg Gir tips om hvordan man skal stå på stand. Styre unna ja/nei-spørsmål for å invitere til samtale. Gå med genser!

Møtekritikk

Innspillene tas til etterretning.

Møtet ble hevet 18.33

Per Kristian Røkkum Berget
møteleder (sign.)

Karoline Jermstad
referent (sign.)